
ÒL'Olot podria ser una via cap al futbol professionalÓ

ÒHo vol�em tant el club com jo, i quan totes dues par ts volen la mateixa cosa �s m�s f�cil

arribar a un acordÓ

ÒQuan un comen�a a moure's en el m�n del futbol sempre es posa la f ita de jugar com

m�s amunt millorÓ

Carlos Mar t�nez a la tribuna del municipal, amb l'escut

de l'Olot Foto: M. LLADî.

Acabat de renovar amb l'Olot per a les pr�ximes dues temporades,

Carlos Mar t�nez no ha tingut dubtes de continuar vinculat al club

garrotx�. L'estabilitat, la comoditat, l'ambici� d'un projecte estable i

el fet de sentir-se estimat per tots els af icionats olotins han facilitat

la continu�tat del pitxit xi del grup tercer de la segona B, amb 13

gols.

Renovaci� per a dos cursos m�s, una not�cia impor tant?�s una

not�cia fant�stica. Ho vol�em tant el club com jo, i quan totes dues

par ts volen la mateixa cosa �s m�s f�cil arribar a un acord. Espero

que continu� aquest idiláli que tenim ara, acabem de cer tif icar la

salvaci� de seguida i l'any que ve podem gaudir i mirar una mica

m�s amunt en tots els aspectes.Diu que no va costar arribar a una

entesa. La conf irmaci� que el projecte de l'Olot �s s�lid i ambici�s

va ser clau?El primer dia que vaig venir a Olot, la directiva ja em va

presentar un projecte molt ambici�s, per aix� vaig f irmar aqu� i vaig

venir de Terrassa expressament. Aquest any ho estem cer tif icant.

Som un equip i un club que est� fent la feina molt b�, des de la

directiva f ins a l'�ltim treballador. �s dels pocs clubs de Catalunya

que estan ben assentats i ho tenen tot ben controlat. La idea �s

anar amunt.L'entorn, sentir-se estimat, ser pe�a clau, tamb� �s impor tant?En el m�n del futbol hi ha gent que

prefereix arriscar i buscar altres coses. Jo s�c dels que pensen que quan un est� en un club on se sent c�mode,

b� i t� supor t, les coses al terreny de joc sur ten millor i m�s f�cil. Em sento molt estimat per tothom, pels

companys, per l'af ici�, i aix� et fa sentir futbolista.El futbol professional, com la segona divisi�, �s un objectiu,

una ambici�, un desig?Un objectiu. Quan un comen�a a jugar a futbol sempre es posa la f ita de jugar com m�s

amunt millor. Tinc la segona A molt a prop per�, mentre estiguem a la segona B, gaudir� d'aquesta categoria i, si

algun dia faig el salt no canviaran les coses, ho voldr� gaudir igual. S�c un futbolista que sempre vol m�s.L'Olot

pot ser una via per arribar al futbol professional?Per qu� no? Estem fent les coses molt b� i la directiva est�

posant Olot al mapa. Tothom sent parlar del club, de les coses bones que fem, de l'af ici� que tenim, de l'ambient

al camp... Si ho continuem fent b�, pot ser una realitat, i l'Olot podria ser la via per arribar al futbol professional.

Hi ha casos com el del Llagostera, un club modest, que ara va l�der i est� disposat a tot.Fer el pas cap a la tercera

divisi� va ser clau en l'impuls de la seva carrera futbol�stica?S�. Va ser una decisi� molt impor tant. Despr�s d'un

any complicat amb el Gramenet, vaig prendre la decisi� de fer un pas enrere a tercera per poder-ne fer dos

endavant. Amb el temps veig que va ser una bona decisi�, m'ha fet madurar molt com a futbolista i millorar en el

joc.L'ha sorpr�s el nivell de la segona B actual?L'he trobat molt semblant a com el vaig palpar amb el Gramenet.

�s una categoria que fa anys que est� igual. Jugar millor no et fa guanyar sin� que has de ser efectiu al davant i

al darrere per treure bons resultats. Qualsevol equip et pot guanyar i ho hem comprovat aquest any, en qu� hem

trobat camps petits i totalment diferents del nostre.En l'aspecte personal, de moment, 13 gols; bons



registres?Cada curs que comen�a tothom em pregunta quants gols far� o quants en vull fer. Miro de marcar-ne

tants com puc perqu� va en benef ici de l'equip, i aquest any les coses estan sor tint b�.Van comen�ar b� la lliga,

despr�s van viure un mal moment. Van pecar de novells?Dins el vestidor hi ha jugadors amb experi�ncia a la

segona B que t'avisen que la categoria �s molt competitiva, igualada, etc. S� que al principi, en els primers

par tits de lliga que vam estar a punt d'entrar a la fase d'ascens, des de fora es va intuir que tot seria f�cil, que

estar�em com en el curs passat a la par t alta. L'Olot mai havia estat a segona B i estem fent un curs digne.L'equip

va deixar de creure en V�lchez o tot va ser fruit de la depressi� per la mala ratxa?No, dins el vestidor, ning� va

deixar de creure en l'Edu V�lchez. L'equip sor tia a fer b� les coses i a guanyar els par tits per� no ho

aconsegu�em. Est�vem en un moment de la temporada en qu� els jugadors no est�vem donant el punt del nivell

alt com ara, no sor tien les coses per� ning� creia que era culpa d'alg� en concret. Admiro el pensament que t�

sobre tenir la pilota i voler fer un futbol vist�s.Un record agradable en un terreny de joc?L'ascens al municipal

contra l'Arandina. 3.800 espectadors al camp, pugem, faig un triplet de gols... El dia per fecte.I un de dolent?L'any

del Gramenet en general. Va ser un curs molt complicat, amb problemes al vestidor, de cobraments, etc.Un

referent, un �dol futbol�stic?Sense cap mena de dubte, Andr�s Iniesta. A m�s de ser amic meu, juga a una altra

cosa que no �s futbol. Practica un joc que els altres no estem capacitats per fer. A m�s, per la seva forma de ser

dins i fora del camp i els valors que transmet. Hauria de ser el referent de totes les nenes i nens.
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